

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN Date: 19-06-2023 02:42:32 PM Subject: The Appointment of acting CEO	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 19-06-2023 02:42:32 PM الموضوع: تعيين رئيس تنفيذي لبنك المال الاردني بالوكالة
In light with the resignation of Mr. Dawod M. Al Ghoul as the CEO of Capital Bank of Jordan, kindly be informed that the Board of Directors has decided to assign Mr. Samer Ibrahim A. Al Aloul, the Group Chief Banking Officer to carry out the duties of the CEO of Capital Bank of Jordan in addition to his current duties. Noting that the Bank has obtained the no-objection from the Central Bank of Jordan on 15/06/2023.	في ضوء استقالة السيد داود محمد داود الغول من منصبه كرئيس تنفيذي لبنك المال الأردني، يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس الإدارة قد قرر تكليف السيد سامر ابراهيم عبد العفو العالول رئيس إدارة الأعمال البنكية للمجموعة للقيام بمهام الرئيس التنفيذي لبنك المال الأردني "بالوكالة" بالإضافة الى مهامه الحالية، ولهذه الغاية فقد تم الحصول على عدم ممانعة البنك المركزي الأردني بتاريخ 2023/06/15.
15-06-2023	15-06-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mervat Kharoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mervat Kharoub